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P R O T O K Ó Ł Nr /09

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 
i Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa 
i Komunalizacji Mienia RM w Augustowie 
z dnia 28 października 2009 r.

Obecni członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Tomasz Śpiczko – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) zmian budżetu miasta na 2009 rok;

b) emisji obligacji komunalnych.

2. Wypracowanie stanowiska do Zarządu Powiatu Augustowskiego w sprawie 
realizacji ul. 3 Maja.

Wspólne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RM i Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM otworzyła Pani
Joanna Lisek – Przewodnicząca Komisji Budżetu 
i Finansów RM.

Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1a

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta UM omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2009 rok.

Po analizie, Pani Joanna Lisek – Przewodnicząca Komisji Budżetu 
i Finansów RM poddała pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie
wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2009 rok, 6 głosami za.

Ad. pkt 1b

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta UM omówiła projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Po analizie, Pani Joanna Lisek – Przewodnicząca Komisji Budżetu 
i Finansów RM poddała pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów wyraziła
pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych, 5 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się.

Ad. pkt 2

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów RM oraz Komisja ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i
Komunalizacji Mienia RM 8, głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się postanowiły przedstawić na sesji Rady Miejskiej w
dniu 30 października 2009 r. propozycję stanowiska Rady Miejskiej w brzmieniu:

„Rada Miejska w Augustowie zwraca się z wnioskiem do Zarządu Powiatu Augustowskiego o wyrażenie zgody na zajęcie pasa drogowego 
ul. 3 Maja, na odcinku od ul. Mostowej do ul. Hożej celem wybudowania kanału sanitarnego z przyłączami do budynków.

Rada Miejska w Augustowie wnioskuje również o rozszerzenie zakresu rzeczowego robót o odcinek od ul. Hożej do ronda Marconiego i wspólną realizację
zadania w ramach Wieloletniego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011 w edycji 2011.

Liczymy na poparcie stanowiska i umożliwienie szybkiej realizacji inwestycji, na co od tak dawna czekają zdesperowani mieszkańcy.”

Pan Radny Wiesław Jeruć przedstawił inne stanowisko w sprawie realizacji ul. 3 Maja. Zaproponował, aby nie rozpoczynać w tym roku budowy kolektora
sanitarnego, tylko w 2010 r. złożyć wniosek do Urzędu Wojewódzkiego o dofinansowanie realizacji ul. 3 Maja w pełnym jej zakresie wraz z doprojektowaniem jej
na odcinku od ul. Hożej do ronda Marconiego.

Protokołowała: Przewodniczyła:

/Ewa Szczepańska/ Przewodnicząca

Komisji Budżetu i Finansów RM

/Joanna Lisek/
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